

Voortgangsbericht aankoop Covid-19-vaccin – 3 augustus 2020

Vertrouwelijk – niet verspreiden

- ⇒ Het JNT voert (naast AstraZeneca) op dit moment serieuze gesprekken met zeven farmaceutische consortia. JNT zal op korte termijn gesprekken opstarten met bedrijf C. Bedrijf D kiest een lange termijn strategie en heeft aangegeven niet eerder dan begin september gereed te zijn voor gesprekken.
- ⇒ **AstraZeneca**: CIE mikt op afronding van het contract deze week. Na akkoord op de teksten moet goedkeuring van het College van Commissarissen worden verkregen, dat duurt drie dagen. Na besluit van het College zal de Commissie dat met dat besluit openbaarheid zoeken en kunnen wij het ook openbaar maken. Dat is ook het moment een brief aan de Kamer te sturen. Daarna voorziet de procedure in een periode van vijf dagen voor lidstaten om niet mee te doen met het contract ("opt-out"). Omdat NL aan de basis stond van die contract, zou dat voor NL een merkwaardige figuur zijn.
- ⇒ Vrijdagavond heeft de Commissie bekendgemaakt dat de gesprekken met het consortium **Sanofi Pasteur en GSK** zijn afgerond. Daarmee is de Term Sheet rond en kan gewerkt worden aan het daadwerkelijke contract. Grote voordeel van de deal is dat lidstaten (nog) niet worden vastgelegd op aantal te bestellen vaccins (optioneel contract), nadeel is dat de verwachte eerste levering pas in Q3 2021 is en er nog geen klinische tests zijn afgerond.
- ⇒ De gesprekken met **bedrijf A** zijn weer in beweging nadat het bedrijf tegemoet is gekomen aan de wensen van de EU. Er zit een positieve toon in. Gesproken wordt met juridische experts. Daarna moeten andere elementen van het aanbod nog afgeconcludeerd worden. De inschatting is dat in de komende twee weken een akkoord op hoofdlijnen gesloten zou kunnen worden, indien beide partijen zich inschikkelijk opstellen. Het bedrijf heeft afgelopen dagen positieve testresultaten laten zien en in de media aangegeven nu ook in NL testen fase (1/2) te willen uitvoeren /voor te bereiden. Daarnaast verkent het bedrijf fase 3 testen in NL.
- ⇒ De gesprekken met het consortium **bedrijf B** lijken gestokt vanwege de discussie over aansprakelijkheid. Ook Ambtelijk DUI ziet de eisen van als niet aanvaardbaar. Mocht men hieruit komen dan is een akkoord in handbereik. Verwachte eerste levering is Q4 2020. Omdat het bedrijf een prijsstaffel heeft voorgesteld, is het totaal aantal te bestellen vaccins van groot belang voor de prijs.
- ⇒ Na AZ en Sanofi zal het er de komende weken om spannen met welk bedrijf als eerstvolgende een deal gesloten wordt. Bedrijf B heeft als voordeel dat het sneller komt (Q4) en naast AZ en Sanofi een derde type vaccins is. Bedrijf A heeft als voordeel de betrouwbaarheid van de producent, goede testresultaten en de (veel lagere) prijs.

Auteur: (10)(2e) (10)(2e)

3 augustus 2020